
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół Nr 29/4/2023

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:23 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Michał Cichocki
2. Marian Król
3. Jarosław Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłRobert Plech - Przewodniczący Komisji.

Ad.2 .
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że porządek obrad został przekazany
radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król, JarosławLasota, Danuta Leśniewicz,Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Dyskusja w sprawie petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.
4. Wypracowanie stanowiska w sprawie sposobu załatwienia petycji z dnia 4 kwietnia 2023

roku.
5. Sprawy różne.

Ad.3.
Dyskusja w sprawie petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że na ostatnim posiedzeniu radni
zapoznali się z petycją i postanowili, że należy wystąpić do Zarządu Powiatu o opinię

w przedmiotowej sprawie. Treść opinii Zarządu Powiatu radni otrzymali wraz z materiałami.

Dodał, że na posiedzenie zaproszona została wnoszącapetycję.
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W dyskusji wzięli udział:

Pani Beata Trojanowska oznajmiła,że przedmiotowąpetycję złożyłana prośbę Rady Szkoły

Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie, rodziców dzieci uczęszczających do tej placówki oraz
dyrekcji. Podkreśliła, że wyznaczone przejście nie stanowi bezpieczeństwa dla dzieci ,
ponieważ kierujący pojazdami bardzo często nie stosują się do ograniczeń prędkości tam
obowiązujących i z nadmierną prędkością pokonują ten odcinek. W związku z tym zwróciła się

z prośbą o montaż na pasach w rejonie Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie wyspowego
progu zwalniającego, który wymusi spowolnienie prędkości kierujących pojazdami.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że przedstawiciel Komendy
Powiatowej Policji w Końskich poparł koncepcję montażu wyspowego progu zwalniającego

jednak ze względu na średnie natężenie ruchu oraz brak informacji o jakichkolwiek zdarzeniach
z udziałem pieszych zastosowanie sygnalizacji świetlnej oraz progów zwalniających uznano
za bezzasadne. Oznajmił, że wszyscy członkowie komisji mając na uwadze poprawę

bezpieczeństwa w ruchu są za uwzględnieniem przedmiotowej petycji. Natomiast w związku

z tym, iż Zarząd Powiatu planuje złożyć wniosek o przebudowę tej drogi na dłuższym odcinku,
rozwiązania techniczne spowalniające ruch zostaną uwzględnione w projekcie przebudowy
drogi.

Na tym dyskusje zakończono.

AdA .
Wypracowanie stanowiska w sprawie sposobu załatwienia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Przewodniczący Komisji Robert Plech przedstawiłprojekt uchwały komisji.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja podjęła UchwałęNr XXIX/6/2023 w sprawie zaopiniowania petycji Z dnia 4 kwietnia
2023 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji
podziękowałza uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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